
                                   

ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 16/06/2020   

Των : Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Kόμματος, βουλευτή Λάρισας

Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

Προς  :   Τον κο Υπουργό Εξωτερικών

ΘΕΜΑ: «Τροποποίηση σκοπιανών σχολικών εγχειριδίων στο πλαίσιο εφαρμογής της

Συμφωνίας των Πρεσπών»

Κύριε Υπουργέ,

Στις  10.10.2018,  εγκρίθηκε  από  τη  Βουλή  η  σύνθεση  της   Μεικτής  Διεπιστημονικής

Επιτροπής  Εμπειρογνωμόνων  Ελλάδας  –  Σκοπίων,  στο  πλαίσιο  εφαρμογής  της

Συμφωνίας των Πρεσπών. Απώτερος σκοπός της εν λόγω επιτροπής ήταν η μελέτη των

Αναλυτικών Προγραμμάτων και των σχολικών εγχειριδίων των εταίρων της Συμφωνίας

και η επισήμανση των πεδίων που χρήζουν τροποποίησης - συμμόρφωσης στους όρους

της  συμφωνίας.  Παρά  το  γεγονός,  όμως  ότι,  η  εν  λόγω  επιτροπή  ολοκλήρωσε  τις

εργασίες  της και  υπέδειξε πολλά στοιχεία  που χρήζουν τροποποίησης στα σκοπιανά

σχολικά  εγχειρίδια,  μέχρι  σήμερα,  δεν  έχει  γίνει  καμία  άλλη  ενέργεια.  Δεν  έχουν

συγκροτηθεί  οι  αντίστοιχες  συντακτικές  επιτροπές  και  κατά  συνέπεια  τα  σχολικά

εγχειρίδια παραμένουν ως είχαν. 

Αξίζει,  δε,  να  σημειωθεί  ότι,  σε  προηγούμενη  ερώτησή  μας  επί  του  θέματος  στις

23/10/2019  (αρ.  Πρωτ.:  1469/23-10-2019),  λάβαμε  ως  μοναδική  απάντηση  ότι,  οι

εργασίες της επιτροπής είναι καθ’ όλα εμπιστευτικές. Ακόμη και αν αντιλαμβανόμαστε την

εμπιστευτικότητα  της  διαδικασίας,  θεωρούμε  τραγική  την  καθυστέρηση  ολοκλήρωσης

των όποιων τροποποιητικών ενεργειών. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,
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                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7439

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/6/2020



Ερωτάται ο κος Υπουργός: 

1. Γιατί δεν έχουν συγκροτηθεί ακόμη οι συντακτικές επιτροπές, που προβλέπονται από

την ανωτέρω διμερή συμφωνία; 

2. Ισχύει, όπως καταγγέλλει ο Πρόεδρος της ανωτέρω διεπιστημονικής  επιτροπής ότι,

ζητήθηκε από τα μέλη της ελληνικής πλευράς να παραιτηθούν; Αν ναι, για ποιο λόγο; 

3. Υπάρχει  χρονοδιάγραμμα  ολοκλήρωσης  της  διαδικασίας  «συμμόρφωσης»  των

σχολικών εγχειριδίων και αν ναι, τι προβλέπει;

Οι ερωτώντες βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Κωνσταντίνος Χήτας
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